
Min bekymring omkring den problematik der er med at vi skal til at betale for lægebesøg.

Vi har her på den efterskole jeg går på haft en god debat vedr. den kommende lægebetaling, vi er meget 
uforstående overfor den holdning der er med at trække flere penge ud af os alm. Mennesker.

Vi mener at der bliver betalt over skatten og hvordan kan man tillade at der skal betales endnu en gang –
eller kommer der en nedskæring af skatten – et skattefradrag i lighed med befordringsfradraget.

Hvordan vil der komme en retfærdig takst, hvem skal fastsætte den.
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